
Z A P I S N I K

16(IV) zajedničke s.iednice Opštinskog vi.ieća i Vi.ieća rad- 

nih tajednica Skupštine opštine Ban.ia Luka održana u pone- 

del.iak 3o.marta 197o.godine u Vi.iećnici Doma kulture u 

Ban.ia Luci.

S.iednica .ie počela u 9 časova i 15 minuta.

Sjednici preds.iedava preds.iednik Skupštine opšti- 

ne Živko Babić.

Zapisnik vodi : Ćuković Anita -stenograf Skupšti- 

ne opštine Ban.ia Luka.

Pređs.ieđavajući otvara s.iednicu i konstatu.ie da 

je prisutno ukupno 92 odbornika od toga:

48 odbornika Opštinskog vi.ieća i 

44 odbornika Vi.ieća radnih za.iednica.

Odsutni odbornici:

Opštinskog vi.ieća: Bajić L.iubomir#Benko Stipo, 

Dizdar Ivica.Grbić Lazar#Ilić Njegoslav#Koprivica Boško, 
Korica Đuro#Kovačević Borđe#Latifić Jasmin,Lolić Vladimir, 

Ol.iača Duško#Pavković Mirjana,Radman Pero#Stanić Grozda, 

Ši.iaković Ivan#Trubajić Radivo.ie i Vučković Stevo.

Vi.jeća r-dnih z?.jednica: Cripl.ianin Nađa#Dinulović 

Predrag#Dimitri.iević Kilenko#Duralcović Mustafa#Dojčinović 

Svetozar#Đurđević Dragomir#Granić Josip#Grgić Radovan#Kaj- 

kut Vojislav#Katana Sulejman#Lovrić Bosa#Nurkić Muhamed, 

Popović Pero#Prohaska Aleksandar,Ra.iić Vlado,Radmanović

Drago,Rokvić Đuro#Stefanorvić Nevenka,Valenčić Ivica»Velicki 

Ivan i Zedjelar Stevo.
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S.iednici prisustvu.iu:

- poslanici: Mile Trlcul.ia,Drago Barić,Brane Bosnić, 

Vlado Đuran,Tasim Mešinović,Milorad Popović,Svetozar Pucar.

- sekretar Opštinslcog komiteta Saveza komunista 

Miha.ilo Đonović.

- Preds.iednik Opštinske konferenci.ie SSRN Halid 

Kulenović,

- pređs.ieđnik Sav.ieta za urbanizam Vo.iin Mitrov i

- pređs.ieđnik Sav.ieta za unutrašn.ie poslove Simo 
Tadić

Preds.iedavajući konstatu.ie da ,ie s.iednici prisutan 

potreban broj odbornika za odlučivan.ie iz svakog vi.ieća.

Preds.iedava.iući Živko Babić predlaže nadopunu 

dnevnog reda ko.ii .ie dostavljen odbornicima.

Dopunaje prihvaćena te preds.iedava.iući konstatuje 

da .ie Skupština za zajedničku s.iednicu prihvatila slijedeći

D n e v n i  r e d

1. Prijedlog programa rada Skupštine opštine Ban.ia Luka za 

period od 1 . aprila do 31.decembra 197o.godine,

2. Razmatran.ie pri.iedloga budžeta opštine Ban.ia Luka za 197o.g.

3. Pri.iedlog Rješenja o korišten.iu sredstava Rezervnog fonda 

opštine Ban.ia Luka za 197o.godinu.

4. Prijedlog Odluke o korištenju di.iela sredstava ustupl.ienih 

Rezervnom fondu opštine Banja Luka.

3.Pri.iedlog finansijskog plana udruženih sređstava Mjesnog 

samodoprinosa i sredstava opštine Banja Luka za 197o.godinu.
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6. Pri.ieđlog Odlulce o novčano.i pomoći rođitel.iima učenika 

sm.ieštenih kod privatnih lica i u đačkim domovima van 
Ban.ia Luke.

7 . Prijedlog Odluke o utvrđivan.iu na.iman.iih iznosa ličnih 

đohodaka radnika kod privatnih poslodavaca.

8. Pri.iedlog Odluke o izm.ieni i dopuni Odluke o propisivanju

m.iera društvene kontrole ci.iena.

9. Pri.iedlog Odluke o izm.ieni Odluke o .iednokratno.i novčano.i 

pomoći domaćinstvima postradalim od zeml.iotresa od 26. £

27. oktobra 1969.godine.

10 .Pri.iedlog zakl.iučka o odobrenju stalne lokaci.ie za 

izgradn.iu:
a) Osnovne škole "Zma.i Jove Jovanović n i

b) Omladins’cog nasel.ia.
11. Prijedlog zakl.iučka o potvrđivan.iu r.iešen.ia izdatih pri- 

je zeml.iotresa Stambenom preduzeću Ban.ia Luka o ođobre-

n.iu itarih lokaci.ia za izgradn.iu stambenih objekata.

12. Pri.ieđlog Rješen.ia o razr.iešen.iu sudi.ie Opštinskog 

suda u Banja Luci.
13. Prijedlog Zakl.iučka o raspisivan.iu ob.iave za izbor 

sudi.ia Opštinskog suda u Ban.ia Luci,

14. Pri.iedlog Rjješen.ia o izm.ieni R.iešen.ia o izboru pređs.ied- 

nika i članova Sav.ieta za koordinaci.iu pomoći za obnovu 

Ban.ia Luke.

HARE BBGANOVIĆ

Pređlažem da se odmah po kakl.iučenom pretresu o budžetu 

održe odvo.iene sjednice vi.ieća.
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Preds.iedava.iući Živlco Babić otvara pretres po skraćenom 

zapisniku sa 15 (IV) zajedničke sjednice od 21.marta 197o.g. 

Pošto prim.iedbi na zapisnik nije bilo #preds.iedava.iući 

konstatu.ie da se zapisnik sa 15 (IV) za.iedničke s.iednice 

.iednoglasno usvaja.

ŽIVKO BABIC

Pri.ie prelaska na dnevni red predlažem da minutom šutn.ie

odamo počast žrtvama katastrofalnog potresa ko.ii .ie zahva- 

tio zapađnu oblast Turske, i da uputimo telegram saučešća 

Tursko.i ambasadi u Beogradu.

Preds.iedava.iući otvara pretres po prvoj tački dnevnog 

reda.
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PRIJEDLOG PROGRAMA RADA SKUPŠTINE OPŠTINE BANJALUKA 2A 

PERIOD OD l.APSILA DO 31.UrCEMBRA 1970.G0DINE.

Preds.iedava.iući Živko Babić otvara diskusi.iu po ovo.i 

tački dnevnog reda.



SIMO TADIĆ

U pregleda ped tačkem 12 geveri se e aktivnostima M.iesnih 

za.lednica i prvom planu 1971.g»dine da to bude program rasprave 

Slcupštine»mislim da tako postavl.lena stvar ne bi bila uredu.

Rađ m.iesnih za.lednica podleže odobravan.iu zborova birača.

Bilo bi dobro ako bi um.iesto toga postavili na dnevni red 

RAZVOJ MJESRIH ZAJEDNICA , da se vidi koliko su otišli napri.ied 

sa sve.iim radom.Sigurno .ie da .ie Skupština opštine upravo 

zainteresirana za taj razvo.i.

ŽIVKO BABIC

Ova.i program da.ie se uz budžet.

PUCAR SVETOZAR

Dat ću prim.iedbu na prosv.ietu i kulturu .Pošto .ie 197*.g*dina 

godina obrazovna a prigodna .ie za obrazovan.ie i kulturu ,.ier 

će se don.ieti novi zakon.Od rata biće detal.in© izvršena reva- 

lorizaci.ia obrazovan.ia .Biće donesen Zakon o osnovnim školama, 

sredn.iim,visokim školama ,Zakon o finansiran.iu kulture.

ŽIVKO BABIĆ

Imamo i mi prim.iećbe na ovaj program, u poslu ko.ii .ie dinami- 

čan nismo se usp.ieli ukl.iučiti ,pogotovo u tematiku iz 

obavl.ian.ia izgradn.ie »obnove.Kad .ie ri.ieč o programu obnove 

treba da usva.ia Skupština a ne da da.ie saglasnost a kad .ie 

ri.ieč o kapitalno.i dokumentaci.ii trebalo bi da Skupština donese 

na predlog Upravnog odbora Fonda.Ako .ie greška u ^dluci da se 

izm.ieni odluka.Program obnove za 75 ged. ,mi ovim programom 

govorim.o da će obnova tra.iati 5 godina,možda na ova.i način 

možemo imati izv.iesnih teškoća u našem redovnom rađu,pa bi 

možda trebal© đrugači.ie definisati.Tu se govori o razmatran.iu



oblasti života u raznim vremenskim periedima. Kežda bi bil®

bol.ie da se osnu.ie edbornička lcomisi.ia i da na naredno.i s.ied- 

nici izležimo čime ćemo se baviti.

Danas imame puno materi.iala,smatram da se usp.ielo u programu 

pokrenuti mnog# aktuelnih pitan.ia,pitanje samo đetal.ia 

ko.ii mogu imati suštinskeg uticaja na naš rad.Materi.ial .ie 

malo pretrpan i teško će ga biti uvrstiti , tu ,ie 128 pitanja, 

ko.ia mogu imati mnego podpitanja.Predpestavl.iam da se možda 

niste usp.ieli ni spremili za điskusi.iu po tome,zato bi bilo 
nađbol.ie da se osnu.ie odbornička komisi.ia i da na naredno.i 

sjednici pređložimo ćeme ćemo se b^viti.Da to.i s.iednici 
posvetimo metodni rad.Pešto .ie već neko od odbornika postavio 
pitan.ia: "K-ada ćemo razgovarati o uslovima rada ? ”

Potrebn® .ie da se dogovorimo ko.ia pitan.ia m®gu Sav.ieti da 

r.iešava.iu da se u svako.i stvari ne upuštamo u raspravu ,već 

da ono šte treba Sav.ieti da raspravl.ia.iu da to i urade a da 

se ovd.ie raspravl.ia samo o pitan.iima ko.ie treba da Skupština 

r.iešava.

Predlažem, da se prihvati ta.i pregram i da osnu.iem* odberni- 

čku komisiju i da u roku od 4 đana pismene prim.iedbe destave 

se sekretaru Skupštine opštine ,pa da bi se #nda išle sa tim 

materi.ialem na narednu s.iednicu.

Predlažem da se u tu grupu odbornika imenu.iu sli.iedeći :

1. Džaviđ Gunić

2. G®lub©vić V.iekeslav
7. Tasim Mešinević

8. Dušan Temić
3. J*vo Ivanić

4. Ra.iko Stupar
9. Begel.iub 01u.iić

5 . Đ®rđević Svet*

6. Рисаг Svetezar

Da se u teku ed 5 dana eva grupa eastane i dostavi pismene 
prim.iedbe sekretaru Skupš tine epštine.



RAZMATRANJE PRIJEDLOGA BUDŽETA OPŠTINE BANJA LUKA ZA 

1970. GODINU.

Begel.iu Olu.iić upezna.ie prisutne sa sumarem zberova birača. 

(čita predloge zboreva birača )

Ismet Ešlcić čita predlog budžeta za 197©.g*dinu •

Prets.iedava.iući Živk# Babić »tvara pretres p* pitan.iu 

budžeta.

ZENIĆ DOBRIVO JE

Predlaže se kod stavke za pol.ioprivrednu đ.ielatnest 33 mili- 

ona starih đinara,.ia predlažem da na te.i stavki estane 

8 miliona a 25 miliona da se prebaci u fond za unapređen.ie 

komunalne d.ielatnesti na selu.Mi sa oviro sredstvima za 

unapređen.ie pol.ieprivrede i tako r.iešavamo kampan.iski,mi 

smo na eva.i fend bacili mnego para , a nikakve koristi vid.ie- 

li nisroo, .ier se rađilo kampan.iski.U našo.i opštini ima 

145 hil.iađa stanovnika ed toga 55 % saeskog .ie stanovništva, 

a radi samo 1 referent za pel.ioprivredu na selu.Stega pred- 

lažero da se 25 miliona dade u fond za komunalnu đjelatnost 

na selu da se učini nešte u vezi puteva i elektrif ikaci.ie, 

i saroim tim učinili bi da bi unapredili pol.ieprivredu ,.ier 

pol.ioprivreda bez elektrifikaci.ie i puteva nema ni gevora 

e unapređen.iu.Ove su tražili na zberevima birača i zato i 

iznesim pred Skupštinu.

Ad/ 2



DŽAVID GUNIĆ

P*nd za unapređen.ie pel.ieprivrede raspelagae .ie s malo sred- 

stava i nisu akci.ie ni megle bi+i usm.ierene u efikasna r.ieše- 

nja.Akci.ie na selu mera.iu se skladne vediti.Ja se ne slažem 

s predlegem druga Zenida da se die sredstava iz fenda za una- 

pređen.ie pol.ieprivrede prebaci na fend za kemunalnu d.ielatnest 

Mi merame istevremene praviti i puteve i uvediti svi.ietle i 

svaka jedinstvena akci.ia bi bila defaktna.Ove nisu take zna- 

čajna sredstva da bi ee megla pedržati akci.ia na unapređen.iu 

pel.ieprivrede ,ali au znača.ina kae i drugi fendevi ke.ii idu 
prema selu.0vđ.1 e imam pregram fendeva za unapređen.ie pel.iepri- 

vrede ko.ii zacrtava nove akci.ie.Ova.i pregram .ie tražie 8e 

miliena starih dinara.Znatne se man.ie predviđa.Prvo za peve- 

ćan.ie preizvedn.le stečne hrane na brdskem pedruč.1 u,radi se 

e regresu za s.iene za preblem nemađen.1 a ke.ii peste.ii, za 

uveđen.ie sertneg veća ,u cil.iu snabd.ievan.ia "Vitaminke" ,za 

regresiran.ie s.iemena hibridneg kukuruza,ovim se preblemem r.ie- 

šava pitan.ie stočnih pi.iaca, za obezb.ieđen.ie uređa.ia za rashla 

đivan.ie mli.ieka i .ieš nekolike akci.ia, med.iu ko.iima i ospese- 

bl.iavan.1 e službe za stručnu pomeć pel.ieprivrednim preizveđaći- 
ma.Molim Skupštinu da se eva sredstva ne skida.iu,ednosno ne 

sman.1 u.iu, već ukoliko bi mogli pemoći iz drugih izvora.Ukoliko 

budemo vodili .iednestrane akci.ie onda bi loše bilo.Sto se 

tiće predlega zborova birača da se ta sređstva skinu sa Fenđa 

za unapređen.ie pel.ieprivrede i prebace na Fend za kemunalnu 

d.ielatnost na selu keliko mi .ie peznate bile .ie .lednai bro.i 
рг i.iedlega.



RELJIĆ BRANKO

Ja bih takeđer se pridružie predl#gu druga Zenića , da se 

skinu sredstva sa F*nda za unapređen.ie pol.ioprivrede i prebace 

na Fond za komunalne d.ielatnosti na selu,.ier kod nas se os.ie- 

ča potreba za izgradn.iom putova i za elektrifikaci.iom.Čest® 

se gevorilo kako se sele elektirificarl*,med.iutim tu .ie mežia 

dobilo stru.iu gdje ko.ii zasel.iak a sve ostalo .ie ostalo bez 

stru.ie.Putovi su u lošem stan.iu.Na zborovima birača se o tome 

diskutovalo i traži se da se ta sredstva sa Fonda za pol.iopri- 

vredu prebace na Fond za komunalne d.ielatnosti na selu.

ANUŠIĆ JOSIP

Da se mi ne rasplin.iavamo u điskusi.iama.U izv.iešta.iu .ie rečeno

da sređstva ko.ia su raspoređena da je cilj da racionalno 

iskoristimo budžetska sredstva.Pored toga ni.ie iskl.iučivo da 

neće doći i do rebalansa ,tko zna kakve situaci.ie mogu doći.

Ja pozdravl.iamo predloge.Dosta .ie učin.ieno na određenim stavka- 

ma .Ja smatram da i mi na selu imamo devol.in© tih sredstava. 

Promatrajući situaci.iu što .ie selo dobilo pripa.ia.iući se ban.ia- 

luČko.i opštini , .ia mislim da .ie t© za 9o% više i da bi morali 

biti skromni i da se zađovol.iimo s ovim sredstvima.Moramo 

ići postepeno.Na mom područ.iu pri.ie 6 godina ni.ie bilo ni.iedno 

domaćinstvo elektrificireno.Za pohvaliti .ie što se postiglo 

dosada ,0d 12oo domaćinstava 8oo ima svi.ietlo.Ja se ne bi 

složio s predlogom druga Zenića što se tiće sman.ienja fonda 

za unapređen.ie pol.ioprivrede.Treba da razmislimo u što da se 

ta sredstva utroše.Još ni.ie stavl.iena van snage odluka © snabd.ie 

van.iu mli.ieka ,te kad bi imali pumpne stanice i rashladne ure- 

đa.ie za mli.ieko ne bi niko od sel.iaka nosio mli.ieko u grad.



Treba da stimulišene našeg pel.ieprivredn*g proizveđača »nareči- 

to sada kada nema dovel.ino raesa na tržištu, trebalo bi uvesti 

um.ietno ©semen.iavan.ie, a toga kod nas nema. Zašto se ne bi

nabavile svin.ie,telad i dr.Mi bi trebali naći pravu nam.ienu

tom fenđu.Svima se ne može udovol.iiti kroz budžet.Neko će
kako

tražiti sman.ien.ie a neko povećan.ie.Ja smatram .ie predloženo 

da .ie na.ibolje usklađeno i da treba tako i prihvatiti.

ŽIVKO BABIĆ

Ovd.ie se predviđaju značajne akcije u pogledu povećan.ia preiz- 

vodn.ie ,počev od um.ietnog osemen.iavanja.

Ako idemo na mala sredstva to će biti malo.Lani je bilo najvi- 

še sredstava dato na suzbi.ianje stočnih zaraza.Kod fenda za 

komunalne đjelatnosti imali sme prošle geđine 48 miliena a 

ove godine 1еЗ za komunalne intervencije.Ako je fend skučen 

enda se te r.iešava debrovel.inim rađem.% posl.iedn.io.i sjednici 

mi smo išli na to da se fend za kemunalne djelatnesti poveča. 

Značajna su sredstva petrebna akciji ek© razveja zdravstvene 

zaštite na selu.Izvukli sme katastarski prem.ier finansiranja 

iz budžeta.Te је čista para za intervencije za kemunalne dje- 

latnesti na selu.Zato je dobro da se ne dira.iu ta sredstva. 

Desad smo imali guže sa stočnem hranem.Nije te đeveljne para 

za tu službu, ma da mislimo da bi trebalo jačati službu.

Mislim da ćemo pogrešiti ako bi eva sredstva fenda sman.iili.



GATARIĆ ВОЖ)

Kad uzmeme u ebzir da se ne meže raditi bez put*va,preći ,1 e 

put da se deđe d® grada .Mislim da su t® mala sređstva za 

unapređen.ie pol.ieprivrede i smatram da su zasađ na.ipetrebni.ia 

sređstva za kemunalnu d.ielatn®st.

LOVRIĆ BOŽIDAR

^apravila bi se greška ukolik© bi se usve.iio predleg št© ,1 e 

predl©ži® drug Zenić.Ukolik© bi dešle d© nekih stocnih zaraza 

št© bi onda radili,ukolik© bi ta sredstva prebacili na komunal- 
nu d.ielatnest.Tačn® je da .ie potrebn® izgraditiput©ve i izvrši- 
ti elektrlfikaci.iu.Mi smo se ©gradili u p©gelđu izgradn.1e 

put©va ,čekamo da nam neko drugi izgrađi ,um.iest© da t© sami 

rješimo, neka l.iudi daju rađnu snagu.

J#š jedn© pitanje ću pestaviti a t© .ie pitanje takse na 

zaprežna vezila t® su kola.št© .ie sa tim taksama? Ne bi da se 

©slebede takse ena vezila ko.ia imaju gumene t©čk©ve.

PUJIĆ VlflOMIR ’

U pesl.iednih 1© g®dina nasto.iali sm® da privikavam® sel.iaka 

da upstrebl.iava što mederni.ie s.iemen.ie.Iz ®v®g fenda se finan- 

sirale 3®o mladih sadnica i ped.iel.ieno .ie 6 vag®na hibridneg 

kukuruza.Mi ćemo našim pestupkem vratiti sel.iake da upetre- 

bl.iava.iu ®ne kulture ke.ie su izgubile svo.i kvalitet i da ne 

povečava.iu svo.iu pr®izv®dn.iu.Ova.i regres .ie utica® da .ie porasla 

pel.iepr iređna preizvedn.ia.

ŽIVKO BABIĆ

Predlažem da se okenča ®va diskusi.ia i da se ide na glasan;je.



ZENIĆ DOBRIVOJE

Ja sam lcaza# da smo ovd.ie kampan.iski petrešili ta sredstva, 

a ©v* sada #pet miriše na kampanjsk*.Pesl.ieđn.iih gedina una- 

pređen.ie .ie bile putem zeml.ieradničkih zadruga.Danas imam* 

zeml.ieradničkih zadruga ke.ie su se »drekle p©l.i*privrede i 

bave se trgevinem , a zemlju su đale u zakup.Zdruge su se 

dale na ©tvaran.ie pr*davnica.Ja ne kažem da ne bi trebal* 

izdva.iati sredstva u sluča.iu da se javi st*čna zaraza.M#že 

biti da se izdve.ii 15 mili*na,ali mi na evaj način rasipam© 

sredstva.Bez put*va i svi.ietla nema živeta.Mi smo ©tišli št* 

se tiće industri.ie desta dalek©.Ovd.ie neka mi izdve.iim© i 

lee miliena nema k-risti ,.ier nema enih faktera ko.ii bi trebali 

da budu nesieci , a zeml.ieradničke zadruge su sada trgevačka 

preduzeća, ake ćemo se baviti trgevinem ima tk© te meže i zna 

bel.ie.

HAZNADAR RAZIJA

Mene .iak© čudi stav naših p©l.iepr ivrednika, čudi me stav zbere- 

vj» birača da stavl.ia.iu sve.iu vlastitu tehnelegi.iu na drugi 

plan.

REGODIĆ BRATOLJUB

Smatram da kerisni.ie akci.ie ni.ie bile»pevečavan.iem pevršina 

pl*dn*g zeml.iišta,prim.iena vještačkih đubriva,regresiran.ie 

hibridneg kukuruza, povečavan.ie stečne ishrane.Ja smatram da 

#ne zadruge ke.ie su bile aktivne i pravilne izvršile sve.ie 

zadatke da se ed n.iih i ču.ie da treba da ta sredstva estanu 

u fendu za unapređen.ie pol.ieprivrede ,dek estale ke.ie nisu 

našle sve.ie prav© m.ieste ene su da se ta sredstva prebace u 

fend za kemunalnu d.ielatnest.Te .ie nepeznavan.ie situaci.ie u



našim brdskim planinskim selima.Ov* .ie kelesalna akci.ia

DOLIĆ ILIJAZ
Ne bi ima* prim.iedbe što se tiće budžeta i smatram da mežem* 

usve.iit nacrt budžeta.U principu pravimt pegrešku kad raspra- 

vl.iam* e raspod.ieli priheda, a zapestavili smo estvarivan.ie 

priheda.T* .ie prilika da se paapravi i pitan.ie *živl.iavan.ia 

privrede i pitan.ie zapesienesti , št# bi bile važno za ostva- 

ren.ie prihoda , da bi se mogli ti prihedi astvariti .Smatram 

da ked usva.ian.ia budžeta ne bi trebali smatrati da је završe- 

na debata • budžetu, .ier mi bi trebali .ieš raspravl.iati • 

pitan.iu razvi.ienesti ,eživl.iavan.ia i svih stanevnika k*.ii 

učestvu.iu u *stvarivan.iu priheda budžeta, istražiti načine i 

predlege r.iešavan.ia privrede.

ŽIVKO BABIC

Da se iz.iasnime p* pitan.iu predloga druga Zenića

1 Da li da se izvrši sman.ien.ie sredstava sa Fenda za unapređe- 

n.ie pol.isprivrede u kerist sredstava F#nda za kemunalnu 

d.ielatnest na selu.

Predleg se stavl.ia na glasan.ie te se kenstatu.ie da .ie 1 1  

glaseva za eva.i pri.iedlog ,dok ostali su pretiv, prema t*me 

predleg se ne usva.ia.

Sredstva su atvrđena instrumentima t* se vidi u ebrazležen.iu, 

Obraz*van.ie učestvu.ie v^čim dijelem 19,*4 upeređen* s 68.g. 

kada je raslo za 69 na 12 %,a ak* gledam* preth*dnu gedinu 

ta stopa raste.N'aše »baveze ed 3,7© iz deprinosa budžetu 

pevečane su za 3 ,8# i doprinos s 5« na 53 u karist ebrazevan.ia



Т* št* .ie iznie drug Delić u vezi razmatran.ia priheda upered® 

sa rashedima, o teme će se dis'cutevati мурттв#7Ж#*£ж±в1 

Prihedi sami od sebe neće deći.Keredinaciene ti.iele .ie na 

sve.ie.i prve.i s.iednici diskutevale više e prihedima nege e 

rashedima ,pa .ie dešlo de definitivneg predlega.

VIŠEKRUNA VASO

Iz materi.iala se vidi da ima veliki bre.i službenika u Skupšti- 
ni,t.i, da л'е bro.i službenika perastae od 332 na 437.wema 

ubedl.iivih materi.iala za evake veliki bre.i ,pegetovo šte sme 

fermirali instituci.ie, a evako veliki bre.i službenika povlaći 

i veće izđatke.

Predlažem da se razmetri sistematizaci.ia radnih m.iesta.Ak© mi 

buđeme ovake etvarali nova raćna m.iesta i zasnivali sa n.iima 

radni ođnes »kasni.ie kad ne bude više petreba za tim radnim 

m.iestima tešk® će biti ukinuti i prekinuti radni ođnes. 

Predlažem đa se .ieš .iednem razmetri sistematizaci.ia radnih m.ie- 

sta i da se vidi da li .1 e realne i nužne etvarati toli’co 

novih m.iesta.

ŽIVKO BABIĆ

Mi sme na prvej sjednici raspravili te pitanje.Tada smo se 

r.iešili da izabereme grupu l.iudi ko.ii bi imali zadatak da 

ispita i usvo.ii nevu sistematizaci.iu radnih mjesta.

MULAOMEROVIĆ S5MSUDIN

Ova grupa .ie imala zadatak da ispita i usve.ii nevu sistemati- 

zaci.iu radnih m.iesta s tim da se usvo.ii i pregram rada,.1 er 

ako se ne bi usve.iio pregram rada enda ni sistematizaci.ia 

ne bi djgovarala.



ŽIVKO BABIC

Da li se slažete da se zalcl.iuči pretres po ovo.i tački dne- 

vnog reda.

Prvi pri.iedlog je odbi.ien.

Što se tiće pitan.ia takse za zaprežna vozila mi tu ne možem* 

ništa,to su republički propisi i te propise prati naš službe- 

nik i mi te propise ne možem© prem.ieniti.

VIŠEKRUNA VASO

Već imamo formirano ti.iel© ko.ie se bavi sistematizaci.i*m rad- 

nih mjesta i neka penovno razmotri rvako radno m.iest*.Mi idemo 

s povečan.iem iz godine u gedinu.Trebalo bi vediti računa št* 

te službe rada , da li se mogu malo više angaž#vati u svem 

radu.

STUPAR RAJKO

U planu idučeg m.ieseca podnjet ćem© dokumentaci.iu kako je 

dešlo do tog povečan.ia,

ŽIVKO BABIĆ

Ja mislim da od ovih prim.iedbi nema nikakve koristi,utiče 

samo na autoritet službi.Ako treba đa se sa svim odbornicima 

na .iednom nivou razčisti u pogledu bro.ia i kvaliteta ,to .ie 

znača.ina rtavka,mogli bi krenuti tako i kroz druge stavke.

Bol.ie da se preko §av.ieta obave i analizira.iu sva ta pitan.ia. 

Velika је zabluda ukelike se misli da zato što su osnovane 

neke organizaci.ie da r.iešavaju sva pitan.ia u vezi zeml.iotresa. 

u snovali smo Sekr ̂ tari.iat za informaci.ie,sekretari.iat za stam- 

bena pitanja i sekretari.iat za invaliđsk® boračku zaštitu. 

Inspekci.iusku službu morali smo po.iačati,.ier posto.ie određene



funkci.le ke.ie ene vrše kr*z erganizaci.iu

Z a k l j u č a k s

Da svi sav.ieti izvrše uvid šte rade organi a Sav.iet za orga- 

nizacien* pravne posleve da t* sumira.

RELJIĆ BRANKO

Mi sme usve.iili da se poveča bre.i službenika pe m.iesnim ure- 

dima.Treba zaposliti te l.iuđe da mal* više rade.

VIŠEKRUNA VASO

Mi sme formirali m.iesne ureda , a ko.ie će poslove obavl.iati 

i ko.ii su to poslevi prešli na te m.iesne urede ?

ŽIVKO BABIC

T» sve u materijalima piše, ti druže ne čitaš materi.ial a 

zauzimaš stav. Smetram ake se .iednom eko nečeg iz.iasnim* nema 

potrebe ponovno načimati to pitan.ie.Ti si postavio pitanjje 

na zborovima birača da li л'е potreban treći podpreds.iednik. 

Mislim da smo već o tome razčistili , a ako te to interesira 

trebae si to pitati nas a ne iznositi.da mislim da takve disku- 

si.ie nema.iu koristi.

JOVO IVANIĆ

Komisi.ia ko.ia .ie bila formirana za pregled budžeta vodila .ie 

računa o tome koliko službenika treba od prvog .ianuara.

Ni.ie 33 službenika već znatno man.ie.

ŽIVKO BABIĆ

Zelim govorit o Poslovniku ,pošto drug Zenić .iavl.ia se po 
treći put da govori po isto.i tački dnevnog reda.



ZENIČ DOBRIVOJE

Ja h*ću da diskutu.iem,me.ie .ie prave da diskutu.iem.

Preds.iedava.iući Živko Babić napušta Skupštinu i edsada preds.ie- 
dava Džavid Gunić.

HARE BEGANOVIČ

Delim geveriti o ^oslovniku • U <$1. 77 .Ucesnici u pretresu 

megu o svakom pitan.iu iz dnevnog reda goveriti sam* jedanput, 

i t* najduže 1* minuta.Ove egraničen.ie ne odnosi se na izvjesti- 

• ca,preds.iedava.iućeg,ka* ni na referente stručne službe.Izuzetne 

pe ed*bren.iu Skupštine meže odbornik o 4st*m pitan.iu g*v*riti 

duže od 1 * minuta i više puta.

TOMIČ DUŠAN

On .ie govorio o .iedne.i stvari a sad želi da govori o materi.ii 

к*Ја zaslužu.ie drugi prilaz.

preds.iedava.iući Džavid Gunić stavl.ia na glasan.ie da li da se 

dozveli drugu Zeniću da .ioš .iednom diskutu.ie.

Usva.ia se tražen.ie druga Zenića.

ZENIČ DOBRIVOJE.

Zašti smo *dbornici ako ne mežem* izn.ieti .iednu stvar.Mi imam* 

problema sa ko.iima smo se suočavali i sa ke.iima ćemo se suoča - 

vati.Nama stranka ide po 4* km da traži uv.ieren.ie i kad d*đe 

u Skupštinu »pštine onda j#.i se kaže da dođe drugi dan.Meram* 

misliti • sistematizaci.ii Skupštine *pštine,kada se ukinula 

seoska služba .Skupština bi trebala imati veću službu.Ima načina 

ko.iima mi ovo moramo r.iešiti.Mnege nadležnosti prenose se na 

m.iesne urede.Da nam se ob.iasni zašto se traži toliki br*.i nove



radne snage.

RELJIC ВДАЖО

Slažem se sa diskusi.iem druga Višekrune i smatram da bi trebal* 

vid.ieti ke.ie službe i ke.ii sekretari.iati traže povećan.ie službe- 

nika.

SVETO EORDEVIĆ

^ao preds.iednik Sav.ieta za organizacion* pravne posleve govorim 

da ne smi.iem© zaboraviti da sm* pitan.ie erganizaci.ie i ergana 

r.iešavali na predhednim s.iednicama .Ova .ie Skupština odlučila 

da se osnu.ie Sekretari.iat za informaci.ie,sekretari.ist za stam- 

bene poslove kao i sekretari.iat za invalidsko boračkb zaštitu. 

Osnovali smo i glasali nekoliko m.iesnih ureda i naravno da .1 e 

posl.iedica toga bila da .ie trebalo da se i poveča bro.i radnika 

u tim organinae uprave.Prema propisima i nađležnosti nadležan 

.1e Sekretari.iat za organizaciono pravna pitanja da donese siste- 

matizaci.iu.To se pitanje razmatralo na sav.ietima i to л'е d.ielo- 

mično razmatrano,Na naredno.i s.iednici doći će na tapet nadležnost 

i d.ielovan.ie tih organa kad đođe i izv.iešta.i onda će tu biti 

podn.ieto i razmatrano.To povečan.ie bilo ,1e sasvim .iasno da će 

doći,.1 er čim se pevečava bro.i službi mora se pevečati i bro.1 

osobl.ia, a ovakva situaci.ia .ie nametala da đođe do toga.Ta.i 

bro.i ni.ie ni pepun.len niti .ie pren.ieta nadležnost što će sve 

raditi.Savjetuza ©rganizaciono pravna pitan.ia ,ie dostupno i svaka 

služba da.ie obrazložen.ie za svako radno m.iesto.Vračamo se na 

ono što smo već izglasali kad smo izglasali organe uprave.



DŽ AVID GUNIĆ

Čin.ienica je da sma osnevali n*ve sekretari.iate i da neke slu-

žbe treba o.iačati ka© inspekci.iu,#bzirem na stručnost,trebat 
će lične dehetke povečati , a to sve povečava troškove.

Drug preds.iednik .ie predleži© da Sav.iet za organizacien© pravne 

poslove i drugi sav.ieti uzmu na sebe da u svo.io.i ©blasti ov© 

pitan.ie razčiste i da odbornici ko.ii su zainteresirani ukl.iuće 

se i d®đu na s.ieđnicu.Št® se tiće budžeta to .ie .iedino prihva- 

tl.iivo da ne bi mogli da điskutu.iem© više.Na koorđinacionom 

ti.ielu raspravl.ialo se o tome.Sekretar .ie tražio za to 1©5 

miliona,k©misi.ia ko.ia ,ie radila na tome smatrala .ie da bi tre- 

balo da bude 155 miliona.Ukolik© se misli da se sve t© meže 

•baviti iz tih sredstava da sekretar uzme na sebe ©đgovornost. 

Keordinacione ti.ielo .ie predložilo 19© miliona.

Predložio bih da se zakl.iući diskusi.ia s predlegem da Sav.ieti 

pregleda.iu sistematizaci.iu radnih m.iesta po organima i đa se 

uz ta.i program dade m.iesto i ov*m pitan.iu.Obiman .ie zadatak 

k©.ii ste.ii pred nama i s kakvim snagama ćemo ići.

Da se sagleda popun.ienost stručnim kađrevima u služb'-ma gd.ie .1 e 

t© definisan®.

NEBO RAČIĆ
^•državam diskusiju druga Višekrune i druga Zenića i smatram 

ća su u pravo što pestavl.ia.iu to pitan.ie.

Predsjedavajući DŽAVID GU IC

P*ššf se Odluka o budžetu denosi na idvfjenim s.iednicama Vijeća, 

p®trebne je da predsjednici vijeća održe ©dvojene sjednice.



1. Preds.iednik Opštinskeg vi.ieća xfд*k*aizx stavl.ia 

na glaran.ie Pri.iedlog Odluke budžeta za 197*.g®dinu te kon- 

statu.ie da je Opštinsk* vi.ieće .iedneglasne usve.iilo Odluku 

budžeta za 197®.g*dinu.

2, Preds.iednik Vi.ieća radnih za.iednica Gelubević Vjekeslav 

stavlja na glasan.ie Pri.iedleg Odluke budžeta za 197*.g*dinu

te konstatu.ie da se jednoglasn* usva.ia Odluka budžeta za 197*

Preds.iedava.iući Džavid Gunić k*nstatu.ie da su *ba vi.ieća 

jedneglasn® usv®.iila Odluku budžeta za 197®.g®dinu.

EŠKIĆ ISMET čita Odluku • budžetu za 197®.ged.

Ad/ Ц

PRIJEDLOG ODLUKE 0 KORIŠTENJU SREDSTAVA USTUPLJENIH REZERVNOM 

PONDU OPŠTINE BANJA LUKA.

Izvjestilac : Đub® Refik

Budući da tekst imate predleži® bih da čl.3 glasi:

0 upetrebi ustupl.ienih sredstava edlučivat će ®rgani uprav- 

l.ian.ia radnih erganizaci.ia u privredi u skladu sa pozitivnim 

prepisima.

GOLUBOVIĆ VJEKOSLAV

Predlažem da se čl. 4 nađepuni i da glasi:

Vijeće radnih za.iednica na pri.iedleg Savjeta za privredu 
utvrđu.ie ke.iim se radnim »rganizaci.iama ustupaju sredstva p®



članu 2.tačka a) a ko.iim p* članu 2 tačka b) eve Odluke. 

TOMIĆ DUŠAN

Prihvatam predleg druga Gelubevića, .ier Sav.iet .ie ta.i ke.ii 

se ne meže kempletn* sazvati i zat# .ie na.ib*l.ie da ide na 

Vi.ieče radnih za.iednica,istina biće mal* usperen rad ali 

je sasvim uredu.

Preds.iedava.iući Džavid Gunić stavl.ia na glasanjie Odluku • 

kerišten.iu đi.iela sredstava ustupl.ienih Rezervnem f#ndu 

• pštine Banja Luka s dvi.ie prim.iedbe.

Kenstatu.ie da se Odluka .iedneglasn* usva.ia.

P a u z a

Drugem di.ielu skupštine preds.ieđava Živke Babić.

ŽIVKO BABIĆ

Imae sam zakazan razgever u 11 sati sa biskupem ko.ii ide

za Rim i zbeg t*ga sam bio prisil.ien da napustim ovu s.iedni-

cu.Ne mislim da se izvin.iavam .ier ima granica d* ke.iih čav.iek

m*že da izdrži.Treba da vedim* računa da ima pun* na dnevnem
ako se budemoredu i ak® ne budem* brze radili i rasplinjavali х* te će nam 

•duzeti mneg* vremena. Nas .ie drugevi na Keerdinacienem 

ti.ielu bil* ka© pela Skupštine ®pštine,.ia ne mislim da mi t* 

sad brz* rješim© zat* št* su eni t* već r.iešili,ali smatram 

da se meram* pridržavati paslevnika.Kada se ima dnevni red, 

da se pri.ie smisli št* se h*će kazati i da se pripremi pri.ie



diskusije* da bi sjednica išla nermalnim t#kem.

Odluka o raspod.ieli sređstava rezervnog fonda bila ,ie urađena 

bez mene,drug Džavid i ostali radili i izvršili pod.ielu sređ- 

stava , ne moram .ia da znam sve o tome.Jedna grupa odabrana 

,ie to vrlo dobro rađila.Ne mora svak o svačemu diskutovati.

Kad budemo razgovarali o metodama rada onda demo da govorimo

0 svemu tome. Nisu ni mo.ia pia va nikakva da moram s.iedit ovd.ie

1 slušati ono što ne treba da slušam.Moramo se pridržavati u 

điskusi.ii poslovnika

Ad/5

PRIJEDLOG FINANSIJSKOG PLANA UDRUŽENIH SREDSTAVA MJESNOG 

SAMODOPRINOSA I SREDSTAVA OPŠTINE BANJALUKA ZA 197o.GODINU.

Preds.iedava.iuci pita da li iraa neko neko pitanie, da li želi

tk© da diskutu.ie.Pošto se nitko ni.ie .iavio za ri.ieč ,stavl.ia 

pri.iedlog na glasan.ie i konstatuje da se .iednoglasno usvaja.

Ad/ 6

PRIJEDLOG ODLUKE 0 NOVČANOJ POMOĆI RODITELJIMA UČENIKA SliJEŠTE- 

NIH KOD PRIVATNIH LICA VAN BANJALUKE.

Predlog Odluke ste primili, tko želi da govori ?

ČAMIL IBRAHIMBEGOVIĆ čita amandman odbornika Pail Ivice.

U članu 2 traži da se izm.ieni Зо april , te da se stavi 2o .iuni, 

odnosno do kra.ia školske godine, tako da čl 2 glasi:

Novčana pomoč pripada za vri.ieme od dana kada .ie učenik počeo 

pohađati školu van područ.ia Ban.ia Luke pa do kraja školske godine.



Drug® , da se učenicima lc*.ii su napustili Ban.ia Luku pesli.ie 

zeml.ietresa a či.ie škele rade u Ban.ia Luci ,ne prizna *va.i 

d*datak.

CAKIL IBRAHBtBEGOVIĆ

Drug Fail .ie .i*š pri.ie pečetka s.iednice #dusta* *d *v®g 

drug®g predlega ,ali sam .ia smatra® ka® sh®dn® da ga ipak 

iznesem pred Skupštinu.
Ja smatram da ®va.i predleg druga Faila ne bi trebal® prihva- 

titi ,p®št® л’е situaci.ia bila takva da se ni.ie znal® da li 

će biti .ieš zeml.i®tresa, kuće su perušene i teško eštećene, 

tak® da ta d.ieca nisu imala usleve za živet ni šk®l®van.ie i 

zat® su reditel.ii bili prisil.ieni da ®bezb.iede siguran sm.ie- 

šta.i sve.io.i đ.ieci ,ka® i školevan.ie.

VIŠEKRUNA VA30

Državni sekretari.iat za ve.inu »dbranu d®ni© .ie р*шик r.iešen.ie 

• pemeći.Pri.i* izvršen.ia t®g r.iešen.ia stupili sm® u kentakt 

s drug®vima iz Opštine.Tamo .ie na isti način r.iešen®,ni.ie 

uslevl.ieno da li .ie škela nastavila s rad®m.Državni sekretari- 

.iat .ie v®.inim licima da® pomeć u visini ©đvejeneg živeta za 

ona lica ko.iima su p®rušeni stanovi, i isključila .ie pemeć 

tim licima ko.ii prima.iu edve.ieni živet.Ako bi bukvaln® gledali 

čl. 6 , onda bi ta lica mogla da prime p®meć p® čl. 6 .

Zat® predlažem da se u čl. 6 d®da " izuzev lica ko.ia prima.iu 

®dv®.ieni živet,®dnesn© naknadu za edve.ieni živet.

P®mać u visini edve.ieneg živet đa.ie se enima či.ii su stanevi 

porušeni, a druga vrsta pomeći ®nima ke.ii su u svo.iim kućama 

ali su d.iecu poslali van Ban.ia Luke na šk®l®van.ie i ti će



dobiti 2*.***.Iskl,iučuJu se eni lco.ii prinrnju pemeć.Ako 

ne bi preširili ova.i član ve.ina lica bi mogla usloviti i 
naknade.

DRAGAN OLUJIĆ

Ta.i odve.ien život se ne da.ie radi školevan.ia več št* ne 
stanu.iu u svom stanu.

VIŠEKRUNA VASO

Ali u ta.i odve.ieni živet več .ie kompenzirana ta pomeć.

HARE BEGANOVIĆ

Da se u čl. 1 d*da ." Pravo na pemoć ima.iu i reditelji 

predškolske d.iece »ko.ii nemaju gd.ie da ih sm.ieste,pa su 

poslata иап Ban.ia Luke.

Ima reditel.ia ko.ii žive u šupama i đ.iecu su iz zdravstvenih 

razloga poslali.

RAJKO lUJZMANOVIĆ

U čl. б doda.ie se "Pravo na pomoć nem.iu ni roditelji učenika 

ko.ii su van područ.ia opštine Ban.ia luka boravili man.ie od 

Зо dana.

DOLIĆ ILIJAZ

Što .ie bilo m.ierilo da se uzela upravo ta suma od 2o.ooo. 

Kako su r.iešena pitan.ia plaćan.ia d.ieci ke.ia su bila u Ban.ia 

Luci a roditel.ii van Ban.ia luke.



R*ditel.1i su bili van Ban.ia Luke a d.leca su se šk®l*vala u 

Ban.ia Luci.

KUZMANOVIĆ RAJKO

Ovaj iznos od 2®.e®o uzet .ie ka® neka pomoć reditel.iima, a 

domevi su primali đ.iecu za 22.®©® i zat® smo smatrali da taj 

iznes .1 e približan i da бе roditel.iima d®bro d®ći da ublaži 
tr®šk®ve školovan.ia n.iiheve d.iece.

ROBOVIC DRAGO

Smatram đa bi trebal® »sporiti p®m®ć reditel.iima ke.ii su 

neerganizevano paslali d.iecu iz kuće ke.ia .ie »značena sa 1 , 

2 i 3 a n.iiheve škele rade ovd.1 e.

DUBO REFIK

Ovaj predleg druga R®b®vića ne bi se m®ga® prihvatiti.Trebamo 

se vratiti u dane zeml.ietresa, ak® .ie nek® pesla® djete van 

Ban.ia Luke a kuća mu .ie bila označena 1 ,2 ili 3 , tk® .ie 

mega® znati da za par dana neće n.iegeva kuća biti sedmica.

T® su bili takvi mementi da m*ram® shvatiti reditel.ie ko.ii su 

žel.ieli da im d.ieca budu na sigurnem m.iestu a i da nastave 

školevan.ie.

ANUŠIĆ JOSIP

Ov® .ie p®m®ć reditel.iima i nitk® ne treba da ulazi u iin®s , 

.ier t® .1e pemoć k®ja .1 e data da ublaži tr®šk®ve roditel.iima 

ke.ii su izl®ženi treškevima školovan.1 a.Seatram da t® treba 

da važi za svu djecu ko.ia su evakuisana. Za t® treba da se 

glasa.



HAZNADAR RAZIJA

Mi am* na ^av.ietu razmatrali i t© pitan.ie št© su evakuisana 

d.ieca kada im ,ie škela radila.Ako se stavimo u pol©žaj r©dite 

lja, kada se ni.ie znalo da li će škola raditi ,©ni su ht.ieli 

da n.iiheva d.ieca ne izgube školsku gedinu, prema t©me s*atram 

da treba tim reditel.iima dati pom©ć.

ŽIVKO BABIĆ

Drug Hare Beganović .ie predložio da se u čl. 1 đeda da se 

ukl.iuće i predškolska d.ieca.

Pošto se ta odluka odnosi na pomoć roditel.iima učenika,da se 

ova.i predlog razmotri na Sav.ietu za Socijalnu zaštitu.

Član 1 osta.ie kakav .ie.

Član 2 men.ia se s tim da glasi :" a na.iđal.ie do 3o..1 una 197© 

Član 3 ostaje isti 

Član 4 osta.ie isti 

član 5 osta.ie isti

Član 6 nadopunjava se: "Prav© na pomoć nema.iu ni roditel.ii 

uČenika ko.ii su van područjia Opštine Ban.1a luka boravili 

man.ie od 3© dana.

Svi ©stali članevi osta.iu isti.

Stavl.ia se na glasan.ie predleg Robović Draga da se osperi 

pomoć roditel.iima ko.ii su evakuisali d.iecu neorganizovano , a 

kuće su im ©značene 1 , 2 i 3.

Predlog druga Robevića se ne usvaja.

Stavl.ia se na glasanje Odluka sa izvršenim dopunama kako .ie 

pročitana i jedneglasno se usva.ia.



Ad/ 7

PRIJEDLOG ODLUKE 0 UTVRĐIVANJU NAJIv!ANJIH IZNOSA LIČNIH 
DOHODAKA RADNIKA KOD PRIVATNIH POSLODAVACA.

Izv.iestilac s L.iubinka Janlcević

Ova Odluica ,ie bila na dnevnem redu 13 marta na Skupštini i 

ni.ie bila usvo.iena p*što .ie bila prim.ieđba stavl.iena #d stra- 

ne odbornika B.iela.iac Nilcole.Mi smo kasni.ie postupili p* posta 

vl.ieno.i prim.ieđbi i na Sav.ietu za radne odnose izvršena je 
izm.iena.Miife 

(čita Odluku )

Mi smo ivu Odluku trebali don.ieti Još prošle gedine,ali smo 

bili sprečeni izv.iesnim pitan.iima i sad smo .ie uskladili prema 

prim.iedbi odbornika i mišl.ien.iu Opštinskeg sindikalnog vi.ieća.

LAZAR MALEŠEVIĆ

Da li .ie određen# radn* vri.ieme ka* i kod drugih organizaci.ia 

TOMIĆ DUČAN

Smatram da .ie nesklad u ličnom dohetku izmed.iu metalo strugara 

i mašin* bravara.Danas se metalo strugar bol.ie plaća neg* 

mašino bravar.Na strugu .ie teže raditi i treba biti više 

plaćen.

JANKOVIĆ LJUBINKA

Mi smo uzeli pros.iek u radnim organizaci.iama. Mi ćeme izvršiti 

izm.iene.

FAIL IVICA

Treba prihvatiti predlog druga Temića ,raditi na strugu .ie 

teže i više se plaća.



BJELAJAC NIKOLA

Mi sme se degevorili kad sm* t* predlagali da bude tak# .ier 

mašin* bravara ima male.Možda bi trebal* đa se izjednaći 

mašin* bravar i metale strugar.

Stavl.ia se na glasan.ie Odluka • utvrđivan.iu na.iman.iih iznesa 
ličnih dehtdaka radnika ked privatnih pesltdavaca , s tim da 

se iz.iednače lični dehotci metale strugara sa mašin* bravarem. 

Jedneglasno se usvaja.

Ad/ 8

PRIJEDLOG ODLUKE 0 IZMJENI ODLUKE 0 PROPISIVANJU MJERA DRU- 

ŠTVENE KONTROLE CIJENA.

Predleg se stavl.ia na glasanje i .iedneglasne se usva.ia.

Ad/ 9

PRIJEDLOG ODLUKE 0 IZMJENI ODLUKE 0 JEDNOKRATNOJ NOVĆANOJ 

POKOĆI DOMAĆINSTVIMA POSTRADALIM OD ZEMLJOTRESA OD 26 i 27. 

OKTOBRA 197*.GODINE.

Preds.iedava.iući Živk* Babić »tvara pretres pe ove.i tački ,p#et* 

,ie materi.ial bie destavl.ien edbernicima.

LAZAR MALEŠEVIĆ

U ev*.i Odluci ni.ie uzet tretman dke .ie više kuća oštećene.

HARE BEGANOVIĆ 
ne ednesi

Ove se l i n n  na metede rješavan.ia >ve<< na sam# tumačen.ie #ve

O^luke. Mi ne men.iam* u t*.i odluci ništa.Ako bi raspravl.iali 

0 eneme šte ni.ie na dnevnem redu i enda bi trebali čitav posae 

ko.ii .ie rađen 5 m.ieseci da se baci i da se enda ponevne radi i 

tra.ie ponovno rad 5 m.ieseci.



LAZAR MALEŠEVIĆ

Bile ,1e galame na zberevima birača, 

ŽIVKO BABIC

Te .ie u vidu p*m»či a ne

DAVIDOVIC NADA

šteta.

Ja sam već .iedanput na s.ieđnici Skupštine iznesila *v* pitan.i 

a ednesi se na ena đemaćinstva gdje .ie d*šl# d* pedpuneg

uništen.ia stvari, da li i 
2**.eoo starih dinara.

ŽIVKO BABIĆ

Neka Sav.iet za Seci.ialne 

da ispita ked lce.iih ,ie d© 

n.ia imevine.

VIŠEKRUNA VASO

staran.ie uzme ххххккЕ u zadatak 

maćinstava dešle de pedpuneg unište-

U edluci je rečeno čl.2 

stve meže da bude na.iviše

©va pemeć i tako #e dešle 

a za kuće od 1 miliena na

e meguće da debi.iu u vidu pemeći

Ja bi se vratie unazad.Ovu edluku sme den.ieli na brzinu.

( čita ) , ali .ie rečene za pokuć- 

d© 5eoe N.Din a za kuće le.ooo N.D

i Vida Karabegević .ie rekLa da nema sredstava da se prim.ieni

de sman.ien.ia ed 5®e na 2ee hil.iada 

5©o hil.iada.

U članu 6 dedati novi staV.Imevinski cenzus primen.iu.ie se 

i na ukupnu štetu opet s druge strane imovinski cenzus i na 

zbir pemoći.T© ni.ie debro ,ak© bi po ovom išli merali bi 

brisati pesl.iedn.ii stav.



Ја pređl£?em,pošt* mi .ioš uvi.iek ne znamo o ebimu pomoći ni 

instrumentima, d.ielimo eno što još nemamo u rukama, da sacekamo 

još m.iesec dana pa ćemo viđjeti ,ako bude postojala mogućnost, 

da se tim ljudima pomogne.

ŽIVKO BABIC

Ovdje se radi o objašn.iavanju jedneg člana.T'islim da bi bilo 

najbolje da mi evu Odluku usvojimo i da ta.i stav ,tko god 

ima predloge da uzme odluku i da se dogovorimo đa u roku ođ 

5 ili 6 dana stavi prim.iedbe sekretaru Skupštine opštine, s 

tim da zauzmete stav i otvorite raspravu na skupštini.

HARE BEGAITOVTĆ

27.000 rješen.ia je doneseno i mi ih men.iati ne možemo ,od toga 

je već i isplaćeno.Može se uzeti predlog drugarice Davidović 

Nade , da se razmotri pitanje štete za podpuno uništenu imovi- 

nu.Ako bi mi menjali onda bi sav taj posao koji je trajao 

5 m.ieseci trebali baciti u vođu i stvarati nove komisije.

ŽirKO BAEIĆ
Možemo otvoriti raspravu.5Poviiiri!iixro!iiHkx možda bi t"'ebalo 

obezb.iediti neki prostor za suočavanje.Kaca bi izn.ieli podatke 

koliko je sredstava utrošeno i dokle se stiglo,možda bi drug 

Višekruna drugači.ie diskutovao.Ja bi otvorio raspravu u tome. 

Ako bude tolike argumenata protiv onda ćem© ponovno početi 

raditi na tome.

HARE BEGATOVIĆ

Savjet će podnjeti izv.ieštaj Skupštini opštine o radu i onda 

će se razviti điskusi.ia o tome.



ĐUBO REFIK
Da li prići izrađi Odluke o naknadi di.iela štete ili .ie te 

penjoć domaćinstvima postradalim ®d zeml.ietresa.

Alce se tumaći kao naknada enda ,ie sigurn® da ne štima.
ŽIVKO BABIC

tko želi
Da se đogevorime na vri.ieme , da u roku od 5 đana napiše 

svo.ie mišl.ienje i da se otvori rasprava o tome i da Sav.iet 

kaže svo.ie mišl.ien.ie o tome i prim.ieđbe.

LAZAR MALEŠEVIĆ

Da se vidi kome .ie totalno uništena imovina ne samo snima u 

Điničevo.i palati i Titaniku.

ŽIVKO BABIC

Drugarica Davidović Nada ni.ie ni mislila samo tim l.iudima , već 

.ie to navela kao prim.ier.

ANUŠIC JOSIP
u ovu Odluku

Smatram da .ie potrebnTVuvesti isplatu štete Za uništene stvari.

MULAOMEROVIĆ ŠEMSUDIN

Vi ste krivo tumačili ®vu Odluku.

HARE BEGANOVIĆ 

Čita Odluku 

MULAOMEROVIĆ ŠEMSUDIN

Od 1 milien i 5©o hil.iađa štete prema ovo.i skali 4»% je 75o 

.iil.iada a maksimaln* шшхк osnovica .ie 5oo , a tu maksimalnu 

asnovicu mogu da dobi.iu oni ko.ii ima.iu priman.ia do lo.ooo starih 

dinara , a već đal.ie kako se povečava.iu prihodi tako se i sma- 

n.iu.ie i osnovica.



ŽIVKO BABIC

Sva šteta se svedi na 5©* hil.iađa 

GRAMJLA MILUTIN

Kad ,ie denešena Odlulca lcemisije su dobile zapisnike i 

vršili sm* proc.ienu štete.Prv* se izračunavae pestetak 

• štećen.ia pa se enda izračunaval* ukupna priman.ia u poredici. 

J*š .iednu primjedbu imam .Ova Odluka ni.ie naišla na prakti- 

čnu prim.ienu .Ake ,ie to seci.ialna pemeć ,enda .ie apsurdn* 

da se vrši proc.iena štete ,već enda bi trebal* da se đađe 

onima ko.ii nemaju priheda i ke.ii nemaju ništa.

MULAOMEBOVIĆ ŠEMSUDIN čita rani.ii zapisnik

HARE BEGANOVIĆ

T* .ie donesen zapisnik po prve.i odluci

ŽIVKO BABIĆ

Zapisnik .ie bi© p#treban da bi se utvrdil* kolika .ie bila 

šteta.

DRAGAN OLUJIĆ

Tvrdim da se ništa ne men.ia ,*vd.ie se radi o b#lj»j ftrmula- 

ci.ii odluke.Bila .ie nezgedn* fermulisana i devela .ie d* 

zablude.Republički sekretar za finansi.ie rekae nam .ie da 

ni.ie .iasna i enda sme je pe.iasnili.

NOVAK MATIĆ

Nezg*đn® .ie denesiti Ođluku pesli.ie #bavl.ien*g p*sla. 

Interesira me jeđn# pitan.ie.Kuća je ebeležena 7 ,č*v.iek je 

dobio rješen.ie ,ali pešte ima veća priman.ia ®d 1*.®о* n.iemu 

se ta.i iznes uman.iu.ie.

Ake to tretirame ka* soci.ialnu pom®ć *nda čemu ©snovica,*nda 

ne treba utvrđivati štetu.



ŽIVKO BABIĆ
Ако si ti nezgedn* ebjasni* »vu •dluku ©nda je t© drug©,ali 

mi nism* kazali da ćemi građanima krez #vu Odluku nadeknaditi 

štetu.

PAIL IVICA
P#što .ie drug Dragan rekao da se eva Odluka u suštini ne menja 

neka estane enak* kak© je pestupl.ien* de sada s tim da se ne 

men.ia ®n© št* .ie urađen© a Odluka neka estane kak© .ie preSitana 

Rađ ke.ii .ie napravl.ien i prim.ien.ien neka i dal.ie teče.

HARE BEGANOVIĆ

Mežda .ie bie nesperazum ođ strane kemisi.ia a ne Skupštine 

•pštine

BOGDAN KNEŽEVTĆ

Ђц se asve.ii edluka kak* *vdje st*.ii .Baza m*ra biti šteta 

i minimalna skala 5©* hil.iada m©že d*biti sam© ena.i ke.ii nema 

priman.ia ©dnesno d© 1*.ooo.starih dinara.

ŽIVKO BABIĆ

Smatram,ebzirom na današn.iu diskusi.iu, da mi ne glasame za ovu 

Ođlufcu , već da u reku od 5 dana ču.iem* prim.iedbe i da se denesu 

1 ,2 i 3 verzi.ie kod sekretara Skupštine »pštine Stupar Ra.ika,

Stavl.iam na glasan.ie pri.iedleg da se *va Odluka skine s dnevn*g 
reda.

Pređs.ieđava.iući kenstatu.ie da se .iednoglasn* prihvača predleg 

za skidan.ie s dnevneg reda Odluke © .iednekratne.i n*vćane.i 

pomoći demaćinstvima postradalim *d zeml.iotresa od 26. i 27. 

•kt*bra 1969.g®dine.



s tim da se pismen* destave prim;iedbe selcretaru Slcupštine 

•pštine Stupar Ra.iku.

KARLAŠ VASO

Kako odrediti pom*ć kućama ke.ie nisu ni prec.ien.iene. 

i drug# ,ako se t© dobi.ia ka* soci.ialna p*m*ć *nda da se 

dade onima ko.ii su ptkriveni slamem.

ŽIVKO BABIC

Kuće ko.ie nisu numerisane biti će.Priprema se komisi.ia k*.ia 

će ići na sela da numeriše kuće kak* bi l.iudi megli »stvariti 

svoja prava.iNe pravim© zablude da .ie to soci.ialna pomoć ,te 

,ie društvena pomoć a nam.ien.iena је postradalim.Nemo.ime up*- 

ređivati ovu pomoć sa soc.ialnom pomoći ov* .ie .iednekratna 

pomoć demaćinstvima postradalim *d zemljetresa.

Pri.ie prelaska na 1© tačku dnevnog reda predležio bih da se 

ne održi s.ieđnica Opštinskog vi.ieća ,p*što i na idučoj 

s.iednici će trebati da se održi, te ako se slažete .ia bi 

to ostavio za sli.iedeću s.iednicu.

Vi.ieće radnih za.ieđnica neka ostane radi imenovan.ie odbernika 

za II Kengres samoupravl.iača.

Pređlog druga Živka Babića se prihvača i prelazi se na

Ad/ 1«

PRIJEDLOG ZAKLJUČAKA 0 ODOBRENJU STALNIH LOKACIJA ZA IZGRADNJU 

A) Osnovne škole "Zma.i J©va Jevanović n



Ing.PAŠTAR PAVLE

Kad srr.o razmatrali školu "Zma.i J*va Jevanević" pošli smo ed 

toga da se pronađe l*kaci.ia ko.ia će na.ibel.ie odgovarati nove- 

laci.ii programa , da se uklepi u nevelirani program ,da se 

nađe u mreži šk*la,zatim da kapacitet te škele bude 16 učio- 

nica a takav kapacitet ,ie bi® i pri.ie zeml.iotresa.Prema tome 

ta škola bi pokrivala područ.ie cca 7o®stanovnika.

Kod od®bren.ia lokaci.ie ulica Ljube Kobašlića desna strana 

iza prvih kuća u ulici Kozarsko.i .Bila .ie alternativa da se 

škola stavi više,medjutim tu .ie mali bro.i konzumenata ,tako 

da se moralo ići niže da bi se ©bezb.iedio normalni put od 

škole do kuće.Tu treba đa se sruši pet ob.iekata ,ko.ii su ozna- 

čeni 4 i t .Površina je 13 ®®o кс t.i. 1,3 ha .Ob.iekt bi se 

mogao postaviti a da se ne sruši svih 5 objekata ,ali bi išli 

u krug keji treba da bude slobodan prostor za sportska igrali- 

šta oko škole.

Predlog lokacije škole "Zmaj Jova Jovanović " stavl.ia se na 

glasanje i jednoglasno se usvaja. 

b) Omladinskog naselja.
RADOVANOVIĆ DPlAGO podnosi izvješta.i o lokaci.ii omladinskog 

naselja. ( čita ) Prilaže se zapisniku.

LAZO MALEŠEVIĆ

Da li .ie izrađena seizmološka karta za te objekte?

Zašto se ni.ie postavilo pitanje izgrađn.ie individualne?

Kad će doći već jednom na dnevni red?

RADOVANO V lć  DRAGO

To su lako montažni ob.iekti od lakog materijala .Ti pavil.ioni 

se prave seizmički na 9 0



VOJO MITROV

Sav.iet za urbanizam ,ie na bazi predlega stručnih ljudi savesn* 

raspravl.ia® 0 evej lelcaci.ii.Pelazeći od toga da se radi 0 

prostoru ko.ii ,ie bio uvi.iek zaštičen da mu moramo omogučiti 

i sačuvati ga i na ova.i način smo t© omogučili i našli najbo- 

l.ie r.iešen.ie.Pitan.ie omladinskih akci.ia će biti ograničeno, 

tako da će se moći koristiti za vreme zime, tu se pređviđa 

i restoran.^akl.iučak Sav.ieta .ie da to bude funkcionalno , 

da zadovol.ii potrebe grada.

Molim da se evo r.iešen.ie prihvati , .ier .ie Sav.iet diskutovao 

0 drugim lokacijama ko.ie .ie teško prihvatiti.

Predlog se stavl.ia na glasan.ie i .iednoglasno se usva.ia 

lokaci.ia omladinskog nasel.ia.

Ad/ 11

PRIJEDLOG ZAKLJUČAKA 0 POTVRlilVANJU STALNIH LOKACIJA ZA IZGRAD- 

NJU STAMBENIH OBJEKATA,IZDATIH PRIJE ZEMLJOTRESA STAMBINOM 

PREDUZEĆU BANJA LUKA.

Radovanović Drag* ob.iašn.iava da su ti ob.iekti već započeti 

udareni temel.ii ( čita ) prilaže se zapisniku.

FAIL IVICA

Molio bih da se izjasni drug Drago da li su ti ob.iekti počeli 

se graditi pri.ie zeml.ietresa,ođnosne da li su udareni temel.ii. 

Ukoliko ni.ie , ja bi predložio da se odbi.iu,obzirom na zakl.iučke 

ove Skupštine ,da ćem© dati lokaci.iu samo za nužne ob.iekte, .ier 

se postavl.ia pitan.ie i ostale izgradn.ie •



RADOVANOVIĆ DRAGO

Ovd.ie nema ni.iedan eb.iekat ke.ii bi keči# buduće r.iešen.ie 

nevelaci.ie kae ni žel.iezničku mrežu.T* au sve zapečeti eb.i ek- 

ti ,či.ie su lekaci.ie pri.ie zeml.ietresa bile edebrene.

GOLUBOVIĆ VJEKOSLAV

Budim* sretni da se gradi a ne pestavl.iati takva pitan.ia .

VIŠEKRUNA VASO
Ja znam da se taj ©b.iekat ni.ie ni p©če© graditi.Tu ste.ii 

3 gedine.

Т О Ш

Ja smatram da ta.i di© ni.ie urbanistički razrađen i da ne bi 

trebal© dati lekaci.iu.

ŽIVKO BABIĆ

Ovd.ie .ie r.ieč • kempleksu 634 stana ,k©.ii zbir sa B©rik©m i 

Budžakom čini 24©® stan©va.

KATALINA ŽELJKO

Kada će se t® graditi , .ier naš kućni sav.iet uređu.ie park.

VOJIN KITROV

T© se radi ® lekaciji k©.ie su date pri.ie zeml.ietresa, treba 

da se već .iednem krene.

Stavl.ia se na glasan.ie pri.iedleg zakl.iučaka • p*tvrđivan.iu 

stalnih l*kaci.ia zaizgradn.iu stambenih ©b.iekata izđatih pri.ie 

zeml.ietresa Stambenem preduzeću Ban.ia Luka * te se ksnstatu- 

.ie da se .iedneglasn® usva.ia.



DŽAVID GUNIC

Ja se izvin.iavam #db*rnicima šte na #vu s.iednicu izlazim sa 
nekempletiranim materi.ial*m.Zam*ljen sam *d preds.iednilca 

Opštinskog suda da raspišem konkurs za 1 sudi.iu Opštinskog 

suda , da se t© istovremen© ©bavi.Kadrovska komisi.ia ,ie dodala 

.ioš dva predloga i ona su izn.ieta sve u tačkama.

l.Drugarica Tešanović Danica .ie otišla iz suda u Stambeno 

preduzeće. Da se donese odluka o ob.iavi sudi.ie Opštinskog 

suda na n.ien© m.iesto.

2.Simo Tadić da se razr.ieši dužnosti preds.iednika za koordina- 

cionu pomoć , a da ostane samo preds.iednik Sav.ieta za unutra- 

šn.iu pomoć a da se izabere Đubo Refik, ko.ii se razr.iešu.ie 

svo.ie dosađašnje dužnosti šefa službe za plan i analize u 

K.D. "Vrbas" .

Mi smo već imali priliku da se informišemo o novo.i tehničko.i 

pomoći »saradn.ii kroz materi.ial imamo .iedno poglavl.ie.Nakon 

zeml.iotresa bili smo pred .iednim intezivnim radom na poslovima 

tehničke pomoći ,saradn.ii iz inostranstva i zato smo išli na 

osnivan.ie tog sav.ieta.Mi imamo interesa da neke od tih pos.ieta 

analiziramo i neke vidove pomoći prema Ban.ia Luci .Mi smo 

dužni da reagiram® na sve vidove pomoći, bilo da se radi o 

zahvalnicama ili drugi način.Jedan .ie kompleks pomoći ko.ii se 

da.ie u raznim materi.ialima a drugi vidovi pružaju nam ,bilo 

da su dio humanitarne pomoći a druga .ie tehnička pomoć i tehni- 

čka saradn.ia.Bez obzira što će svaki od tih programa imati 

svo.ie nosioce,pokazala se potreba za .ieđnim intezivnijim radom 

na tim poslovima i u Skupštini opštine.Imamo definisanih nekoliko 

znača.inih programa u ko.iima ,ie neophodna naša organizovana 

reakci.ia i usklađivanje i ovd.ie i šire.Već je đefinisan program



presterneg finansiran.ia koji će se finansirati iz sredstava 

Kontra part u vri.iednosti od 5 mil.iardi dinara ,Da se pruži 

u tehničke.i pemeći izuzev pregrama studi.ia ,k*.ie će biti 

fAnansirane đi.ielem iz sredstava UNID-a a di.ielem iz Pondeva. 

N.iegova .ie vri.iednost 2,5 milarde starih dinara.

Kompleksni programi radnih erganizaci.ia ko.ii idu preko UNID-a 

”Rudi Ča.iavec", "Celuloza ” "Vitaminka" i "Medicinski centar " 

To ,ie kompleksna pomoć»programi radnih erganizaci.ia na reali- 

zaci.ii speci.ializaci.i i i boravku naših stručn.iaka u inostran- 

stvu i te po raznim strukama vezano za urbanizam ,za pedzemne 

vode.Povodom ovih programa neki stručn.iaci će morati boraviti 

u inostranstvu radi speci.ializaci.ie.

Predlažem da se drug Đube Refik izabere za pređs.iednika

Sav.ieta za koordinaci.iu pomoći Ban.ia Luke.

Mi smo tražili da za ©vu fukci.iu nademo čov.ieka ko.ii bi

mogao biti sretna kombinaci.ia stručnog lica iz privrede i ko.ii

ima političku afirmaci.iu.Mi mislimo da će to đrug Đubo usp.ie-

šno ©baviti ,Mi predlažemo št© se nagrade tiče da drug Đub®

đonese svo.i lični dohodak.Da se drug Đubo rszr.ieši družnosti

pređs.iednika Sav.ieta za finansi.ie a da se za to mjesto izabere

drug Jajčević Stipe.Išli sm® na ovakvu kombinaci.iu obzirom

đa smo na sav.ietu za plan i finansije prenjeli dosta ovlašte-
, se

nja iz imovinsko pravnih odnosa , i da ce n.iegov® iskustv© 

upodpuniti. Da se na upražn.ien® m.iesto u Sav.ietu za finansi.ie 

imenu.ie Dinđinović Pranjo »ko.ii raći na uređen.iu građevinskog 

zeml.i išta.

Stavl.ia se na glasan.ie :

1. R.iešen.ie o razrješen.iu dužnosti sudi.ie Opštinskog suda 

Tešanović Danice.



Ad/ 12

PRIJEDLOG RJEŠENJA 0 RAZRJEŠENJU SUDIJE OPŠTINSKOG SUDA U 

BANJA LUCI

Izv.iestilac: Džavid Gunić

Pošto drugarica Tešanović Danica odlazi u Stambcno preduzeće, 

potrebno .ie da se razr.ieši sa dužnosti suđi.ie upštinskog suda 

u Ban.ia Luci.

Pri.ieđlog se stavlja na glasan.ie i jednoglasno se usva.ia.

Ad Д З

PRIJEDLOG ZAIULJUČKA 0 RASPISIVANJU OBJAVE ZA IZBOR SUDIJE 

OPŠTINSKOG SUDA U BANJA LUCI.

Pri.iedlog se stavl.ia na glasan.ie i .iednoglasno se usva.ia.

Ad Д 4

PRIJEDLOG RJEŠENJA 0 IZKJENI RJEŠENJA 0 IZEORU PREDSJEDNIKA 

I ČLANOVA SAVJETA ZA PLAN I FINANSIJE.

Obrazložen.ie Kadrovske komisi.ie iznosi potpres.iednik Džavid 

Gunić

E5IJEDLOG:
a) Da se razr.ieši dužnosti preds.iednika Sav.ieta Refik Đubo,

b) Da se za preds.iednika Sav.ieta izabere Ja.ičević Stipo i

c) Da se za člana Sav.ieta izabere Đenđinović Fran.io.

Predlog se stavl.ia na glasan.ie i .iednoglasno se usvaja.

Ad Д 5
PRIJEDLOG RJEŠENJA 0 IZMJENI RJEŠENJA 0 IZBORU PREDSJEDNIKA I 
ČLANOVA SAVJETA ZA KOORDINACIJU POMOĆI ZA OBNOVU BANJALUKE.

Obrazložen.ie Kadrovske komisi.ie Skupštine opštine iznosi 
Džavid Gunić.



a) Da se razr.ieši dužnosti preds.iednika Sav.ieta Simo Tadič
b) Da se za pređs.iednika Savjeta izabere Đubo Refik.

ŽIVKO BABIĆ

Pošto Sav.iet za unutrašn'e poslove u sezoni ima sve slože- 

hi.ie poslove drug Simo Tadić će se angažovati na to.i dužno- 

sti.Možda će nam vremenom trebati osnovati malu orgnnizaci- 

ju, јег su svi ti programi preko lo mili.iardi dinara i to 
izrada a pro.iekti ko.ie finansira.iu U.iedin.iene nsci.ie su daleie 

ko veći.Kod nas su razvi.ieni odnosi s inostranstvom i ne bi 

trebali đozvoliti da nam izb.iegne pomoć, obzirom na nastale 

sitaaci.ie u svi.ietu , kao zeml.iotres u Tursko.i i druge. 

Potrebno .ie da se izvuće što ,ie moguće više pomoći.

Kađ .ie ri.ieč o programu rada mi tu đobi.iamo kv.-.litetne uslu- 
ge,stručn.iake na.ipoznati.ie ko.ii će izrađiti pro.iekte ko.ii 

će biti priznati svugđ.ie u svi.ietu i onda nam .ie lako poja- 

viti se sa zaht.ievima za kređite kod banka bilo gd.ie pa 
i u inostranstvu.
Pri.iedlog Kadrovske komisi.ie se .iednoglasno usva.ia.
SEKRETAR 3KUPŠTINE OPŠTIKE STRUPAR RAJKO

Upozoravam da bi trebalo nadopuniti dnevni red.

Da pređs.ieđnik sav.ieta može da radi kao profesionalno 

lice u Sav.ietu Skupštine.

Pri.iedlog sekretara Skupštine opštine Ra.ika Stupara da se 

uvrsti u dnevni red sli.iedeća tačka( u vezi sa ođređivan.iem 

stalne m.iesečne nagrade preds.iedniku Savjeta za koorđinaciju 

pomoći) jednoglasno se usvaja.

Ad Д б

PRIJEDLOG ODLUKE 0 DOPUNI STATUTA OPŠTINE BANJA LUKA 

Pri.iedlog Odluke pročitao .ie Bogol.iub Olu.i ić »načelnik Sekre- 

tari.iata Skupštine.

Pri.iedlog .iednoglasno prihvačen.



Ad/17

PRIJEDLOG RJEŠENJA 0 ODREĐlVANJU STALNE MJESEČNE NAGRADE 

PREDSJEDNIKU SAVJETA ZA KOORDINACIJU POMOĆI ZA OBNOVU BANJA 

LUKE.

ŽIVKO BABIĆ

Predlažem da lični đohodak Đuba Refika bude isti kao i do 

sađa kakav .ie bio u n.iegovo.i privredno.i organizaci.ii u iznosu 

od 255.000.S.din.

Pređlog se stavl.ia na glasan.ie te se.iednoglasno usva.ia.

ŽIVKO BABIĆ

Pošto .ie iscrpl.ien dnevni red za za.ieđničku s.iednicu Vi.ieća 
skupštine opštine »molim odbornike Vi.ieća raćnih za.iednica da 

ostanu ovđ.ie, radi izbora Koordinacionog odbora za pripreme 

i sprovođen.ie aktivnosti u vezi sa održavan.iem II Kongeesa 

samoupravl.iača Jugoslavi.ie i obeležavan.iem 2o -godišn.iice 

samoupravl.ian.ia.

Sjednica završena u 13 časova i 45 minuta.

ZAPISNIČAR, PREDSJEDAVAJUĆI,

Anita ćuković Živko Babić



«

D N Е V N I R E D
ZA ZAJEDNIČKU SJEDNICU VIJEĆA SKUPŠTINE OPŠTINE

oda 30.3.1970. god.

fl^ Prljedlog Programa rada Skupštlne opštine Banjaluka 
w  za period od 1. aprila do 31. decembra 1970. godine
IZVJESTILAC: Bogoljub Olujiđ
jg). Razmatranje prijedloga budžeta opštine Banjaluka za 

1970. godinu.
IZVJESTIOCI: Djubo Refik i Ismet Eškić

■r 3Ć Prijedlog Rješenja o korišđenju sredstava Rezervnog 
J  'V fonda opštine Banja Luka Г З у оopštine Banj 

IZVJESTILAC: Refik Djubo

0
Prijedlog Finansijskog plana udruženih sredstava mje- 
snog aamodoprinosa i sredstava opštine Banjaluka za 
1970. godinu ^

IZVJESTILAC: Rajko Kuzmanoviđ
. Prijedlog Odluke o koriŠđenjuVsredstava ustupljenih 
Rezervnom fondu opštine Banja Luka

IZVJESTILAC: Djubo Refik
Prijedlog Odluke o novčanoj pom< 
ka smještenih kod privatnih'Iic

učeni-
л а  9UIJC9UCUAU JVV/Vш. Ju/J. AVaLUAU ААиЦ|

IZVJESTILAC: Ćamil Ibrahimbegoviđ r

f Prijedlog Odluke o utvrdjivanju najmanjih iznosa lič- 
nih dohodaka radnika kod privatnih poslodavaca

IZVJESTILAC: Ljubinka Jankoviđ
Prijedlog Odluke o izmjenTvOdluke o propisivanju mjera 
društvene kontrole cijena

IZVJESTILAC: Drago Jovanoviđ
9\ Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o jednokratnoj nov- 

čanoj pomođi domađinstvima postradalim od zemljotresa 
od 26. i 27. oktobra 1969. godine л

IZVJESTILAC: Vecko Varunek ^

ђ

IZ

©

Prijedlog zaLključaka o odobrenju stalne lokacije 
za izgradnju:
<£) Osnovne škole "Zmaj Jova Jovanoviđ" i 
b) naselja

otco u 4£>

0.7 (zS /911. Prijedlog zaključka o potvrdjivemju stalftih lokâ fcja-
ntamhnn4h -оЦакаЈа̂ - izdatih prije zem-

ljotresa Stambenom preduzeću Banja Luka^ °

/ ЧЛОл/РО 5 7 o A  7 £ ra .го
IZVJESTILAC:

OA7 £/-■**
Vidakevib inž^rJOSIP p Qli P Ц "41

R~Q D OOSHCOui



Prijedlog rjeeenja o га^гЈебепји i imenovanjima

0 razrjeSenju predsjednika Savjeta za koordinaciju pomoći 
TADIĆ SIBJE,

0 razrješenju predsjednika Savjeta za plan i finansije 
DŽUBO REFIKA,

/ 3

;с/ 0 izboru predsjednika Savjeta za koordinaciju pomoći 
DŽUBO REFIKA,

d/ 0 izboru predsjednika Savjeta za plan i finansije JAJČEVIĆ STIPO, ■ 
dipl. pravnik GP "Krajina”, dosadašnji član ovog Savjeta,

t J  6 ® razrješenju sudije Opžtinskog suda Banjaluka TESAIiOVIĆ DAMCE
zbog odlaska na drugu dužnost, ■4

fj/ Zaključak o objavi izbora jednog suđije Opštinskog suda Banjaluka^ 
к о Д  će se objaviti u dnevnom listu "Oslobodjenje" i "Glasniku" 
opštine Ban^aluka.

д .

f I :



PRIJEDLOG ZA DOPUNU DNEVNOG REDA

1. Prijedlog zaključaka o odobrenju stalne lokacije 
za izgradnjut

a) Osnovne škole "Zmaj Jova Jovanoviđ" i
b) Studentskog naselja

2. Prijedlog Zaključka o potvrdjivftnju stalnih lokacij 
za izgradnju stambenih objekata, izdatih prije zem- 
ljotresa Stambenom preduzeđu Banja Luka.


